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Zusammenfassung

        
Es wurden unmittelbare und späte Behandlungsergebnisse bei beiderseitigem Retinobiastom in 132 Fällen (Kinder im Alter von 2 Monaten bis 6 Jahren) analysiert. Wir verwendeten eine kombinierte Behandlung, welche die Enukleation des stärker betroffenen Auges, Chemotherapie, Strahlenbehandlung und Photokoagulation einschloß. Als Zytostatika wurden „TET” und „Prospidin” benutzt. Von den 132 Kindern sind 44,8% am Leben, die Beobachtungszeit betrug 7 bis 16 Jahre.


      
        
Summary

        
Immediate and late results of treatment in 132 cases with bilateral retinoblastoma (the children were aged between two months and six years) were analyzed. Combined treatment comprised enucleation of the more affected eye, further chemotherapy, X-ray treatment and photocoagulation. Cytostatic compounds used were “TET” (analogous to “TEM”) and “Prospidin”. Of the treated children, 44.8% are alive; the period of observation ranged from seven to 16 years.
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